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駿全興公司  西元1975年由葉鴻圖先生創立 駿全工業有限公司。並於成立初期專

業設計生產各種油壓控制閥、輪葉幫浦。1985年開始量產壓力開關，為台灣自

製壓力開關之領導品牌-JC奠定基礎，並成功開發出平面磨床用電磁引導式換向

閥、圓筒磨床用換向閥、並投入量產。於1997年更名為 駿全興股份有限公司。

主要產品為-壓力開關、疊加閥、及平面磨床用各種油壓閥、動力組合。因應設備

增加，2014年遷入新廠。駿全興股份有限公司秉持「專業、創新、突破、服務」

之理念，全幅投入各系列產品的技術讚研。因為嚴格遵行標準生產流程與製程管

理，本公司於2009年9月整廠通過 ISO9001 品質認證，並於同年間，駿全興生產

之壓力開關全系列通過CE認證。歷經40多年，以一步一腳印的努力過程，公司規

模業績在穩定中逐漸成長茁壯。堅持以品質優先原則，輔以技術創新，努力降低

成本，並期待您的支持與指教。

The Jun Chung (JC) Industry Company was established by Mr. Hung-Tu Yeh in 1975. 

Its professional team started by designing and producing various hydraulic control 

valves and vane pumps. Since 1985, it expanded to include

ndustrial-grade pressure switches and advocated as the worldwide leader in

TAIWAN-MADE hydraulic pressure switches. During the expansion, it successfully 

created directional control valves for both surface and cylindrical grinding 

machines. The JC Industry Company was re-established as Jun Chung Shing Co., 

Ltd. in 1997 specializing in pressure switches, modular hydraulic valves, and power 

units. It imported and adapted cutting edge equipments and upgraded to a new 

factory as an effort to provide the most comprehensive products and services to its 

clients. More importantly, it believed that professionalism, innovation, creativity, 

and quality services are the essence to client satisfaction and trust. Adhere strictly 

to standardized process and production flows, Jun Chung Shing Co. LTD and its 

manufacturing facility were awarded with the ISO9001 Quality Accreditation since 

September of 2009. During the same year, the company's full line of pressure 

switches were also granted the CE certification. Over 40 years, it strives to 

broaden scale by insisting on providing quality products, decreasing client costs, 

and investing in the newest technologies while appreciating your supports and 

suggestions as it continues to grow and expand. 
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* 因持續開發改進，本公司保留尺寸、規格等修改之權利，恕不另行通知。
 We reserve the right to make changes without notice in the course of continued development.
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